
رستاخیز خبر
پایگاه خبری تحلیلی

rastakhiznews.ir

روزنامه اقتصادی - ورزشی

شماره 93 - سه شنبه 30 مرداد 1397 -  قیمت: 1000 تومان

4

طعم خوش قهرمانی؛ نتیجه تلاش آزادکاران در جاکارتا

هتریک  طلایی  شاگردان خادم

بازی های آسیایی جاکارتا

»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود
1

ارائه مشاوره در خصوص راهکارهای سازمانی شبکه
تامین تجهیزات مختلف شبکه 

طراحی شبکه و دیتاسنتر مطابق با استانداردهای بین المللی
ارائه خدمات اینترنت پر سرعت به صورت ارائه خدمات پهنای باند wireless و 

خدمات تکمیلی آن

اینترنت فقط

شماره تماس:    ۷44۹۶ ۰۲1    -    ۳۵۶۹ ۰۲۶

دنبال  به  ایران  امید  پوشان  ملی 
شکست برابر میانمار برای قرار گرفتن 
در رده دوم جدول بودند، ولی با وجود 

باخت، صدرنشین گروه F شدند.
تیم ملی امید ایران که در نخستین 
اندونزی  آسیایی  مسابقات  از  دیدار 
برابر تیم عربستان به تساوی بدون گل 
رسید و پس از آن موفق به پیروزی 
3 بر صفر مقابل امیدهای کره شمالی 
شد، از ساعت 13:30 روزگذشته در 
پایانی گروه F به مصاف تیم  دیدار 
به  کرانچار  زلاتکو  که  رفت  میانمار 
دلیل مسیر هموارتر در مرحله حذفی 
قصد داشت با دو گل در این دیدار 
شکست بخورد تا عربستان صدرنشین 
شود. ولی در دیگر مسابقه همزمان 
این گروه هم عربستان با نتیجه 3 بر 
صفر مقابل کره شمالی شکست خورد 
تا تیم ایران با وجود باخت 2 بر صفر 
به میانمار، به  عنوان صدرنشین راهی 

دور دوم شود.
پایان  در   F گروه  تیم های  تمام 
شدند  امتیازی  چهار  خود  مسابقات 
گل  تفاضل  دلیل  به  ایران  تیم  ولی 
از  بعد  و  رسید  صدرنشینی  به   +1
آن تیم های کره شمالی، عربستان و 
میانمار در رده های دوم تا چهارم قرار 

گرفتند.

اتفاق ویژه
تیم های ملی امید ایران و عربستان که 
از دو مسابقه اخیرشان 4 امتیاز گرفته 
برای  امروز  می رسید  نظر  به  بودند، 
کسب صدرنشینی به مصاف حریفان 
خود بروند ولی هر دو تیم با ترکیبی 
که نیمی از آنها را ترکیب دوم تشکیل 
قرار  خود  رقبای  مقابل  می دادند، 

گرفتند و شکست خوردند.
کادر  نظر  با  ایران  فوتبال  امیدهای 
فنی تیم ملی قصد داشتند با باخت 
مقابل تیم میانمار عنوان دوم مرحله 
دور  در  تا  کنند  کسب  را  گروهی 
ولی  شوند  بنگلادش  حریف  حذفی 
شکست 3 بر صفر عربستان در جدال 
با کره شمالی موجب شد تا شاگردان 
کرانچار در دور حذفی برابر امیدهای 
کره جنوبی قرار بگیرند؛ عربستان هم 
ممکن  ولی  شد  سوم  تیم  باخت  با 
است با توجه به در نظر گرفتن امتیاز 
برترین تیم سوم تمام گروه ها، به دور 

حذفی برسد.

فینال  تا  دشوار  نسبتا  مسیر 
مسابقات ۲01۸؛

شاگردان زلاتکو کرانچار در نخستین 
دیدار مرحله حذفی مسابقات آسیایی 
جنوبی  کره  مصاف  به  باید  اندونزی 

بروند.
شاگردان زلاتکو کرانچار برای تعیین 
هشتم  یک  مرحله  در  خود  حریف 
نهایی این رقابت ها باید منتظر نتایج 
با  که  می ماندند   E  گروه بازی های 
پیروزی  و  گروه  این  بازی  دو  پایان 
امیدهای کره جنوبی، این تیم رقیب 

ایران در دور حذفی شد.
وجود  با  جنوبی  کره  امید  ملی  تیم 
پیروزی یک بر صفر مقابل قرقیزستان، 
تفاضل گل بهتری از امیدهای مالزی 
که در امتیاز ۶ با آنها برابر بود، داشت 
ولی با توجه به اینکه در مسابقه رو در 
رو به این تیم باخته بود، در جایگاه 
دوم گروه E قرار گرفت تا حریف ملی 
پوشان امید ایران در مرحله یک هشتم 

نهایی شود.
تیم ملی فوتبال امید ایران در مسابقه 
رقابت های  در  خود  حذفی  مرحله 
آسیایی اندونزی از ساعت 1۶:30 روز 
استادیوم  در  جاری  هفته  پنج شنبه 
دو  در  که  ورزشگاهی  موکتی،  ویباوا 
مسابقه ابتدایی مرحله گروهی مقابل 
عربستان و کره شمالی در آن به میدان 
جنوبی،  کره  امیدهای  مقابل  رفتند، 

قهرمان 4 سال قبل قرار می گیرد.
صورت  در  ایران  امید  پوشان  ملی 
پیروزی مقابل کره جنوبی، در مرحله 

یک چهارم نهایی باید به مصاف برنده 
دیدار تیم قدرتمند ازبکستان و هنگ 
به  راهیابی  و در صورت  بروند  کنگ 
از  یکی  مقابل  نهایی،  نیمه  مرحله 
یا  ویتنام  فلسطین، سوریه،  تیم های 

بحرین قرار بگیرند.
تیم ملی امید کره جنوبی در نخستین 
بازی آسیایی خود در گروه E با نتیجه 
۶ بر صفر تیم بحرین را شکست داد، 
پس از آن با نتیجه 2 بر یک به مالزی 
باخت و در آخرین مسابقه که امروز 
برگزار شد، با یک گل از سد امیدهای 

قرقیزستان عبور کرد.
برنامه کامل بازی های فوتبال مرحله 
آسیایی  مسابقات  نهایی  هشتم  یک 

201۸ اندونزی به صورت زیر است:
* پنج شنبه: یکم شهریور

فلسطین- سوریه )ساعت 14(
ویتنام- بحرین  )ساعت 1۶:30(

ازبکستان-هنگ کنگ )ساعت 14(
ایران- کره جنوبی )ساعت 1۶:30(

* جمعه: دوم شهریور
چین- عربستان )ساعت: 14(
مالزی- ژاپن )ساعت 1۶:30(

اندونزی- امارات  )ساعت: 14(
)ساعت  شمالی  کره  بنگلادش- 

)1۶:30

حمید استیلی مدیر تیم امید بعد از 
باخت به میانمار و صعود به عنوان تیم 
اول به مرحله بعد بازیهای آسیایی گفت: 
بازی عربستان و کره  اتفاق اصلی در 
شمالی افتاد. بازی آنها جوانمردانه نبود.

ما  به  اینکه  از  بعد  داد:  ادامه  وی 
است  جلو  هیچ  دو  کره  دادند  خبر 

می خواستیم بازی را حفظ کنیم.

اینکه  بیان  با  امید  فوتبال  تیم  مدیر 
به  دوم  تیم  عنوان  به  خواستیم  می 
مرحله بعد برویم گفت: توقع نداشتیم 
کره شمالی این نتیجه را رقم بزند و 

نتیجه بازی آنها فوتبالی نبود.
وی با اشاره به بد بازی کردن تیم ملی 
نشان کرد:  بازی خاطر  این  در  ایران 
تمام هدف ما حفظ بازی بود اما نتیجه 

بازی عربستان و کره، بخشی از تمرکز 
ما را برهم زد.

استیلی در مورد بازی با کره جنوبی 
گفت: به عنوان تیم اول گروه، محکوم 
به پیروزی هستیم و تلاش می کنیم 
از سد کره بگذریم.  شاید قسمت این 
بوده است که از این مسیر به مراحل 

بالاتر برویم .

استیلی: نتیجه بازی عربستان کره غیرفوتبالی بود!

ایران باخت؛ اما صدرنشین ماند

جنگ گروه F برای فرار از کره!

ایران باخت؛ اما صدرنشین ماند

جنگ گروه F برای فرار از کره!

شکست  میلیمتری

پاکدامن به برنز بسنده کرد

پیروزی ووشوکار ایران
مقابل نماینده  میزبان

   عاشورزاده به مدال برنز   
   قناعت کرد  

   پیروزی تیم کبدی مردان  

   برابر پاکستان
کاروان بسکتبال ایران تکمیل شد

بسکتبال نمی خواهد ناکامی
 دوره قبل را ببیند!
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تجارت  و  معدن  صنعت،  سازمان  رئیس 
استان البرز گفت: استان البرز جایگاه نخست 
کشوری رتبه بندی تسهیلات طرح رونق تولید 

را دارد.
جهانگیر شاهمرادی به اهمیت ارائه تسهیلات 
بانکی به واحدهای صنعتی البرز در راستای 
حمایت از توسعه اقتصادی استان اشاره کرد 
و گفت: در پرداخت تسهیلات بانکی در دو 
شاخه تسهیلات طرح رونق تولید و همچنین 
به طور مستقیم  بانک ها  تسهیلاتی که خود 
پرداخت می کنند، از سال ۹۶ تاکنون، استان 
البرز رتبه اول کشوری را به خود اختصاص 

داده است.

وی تأکید کرد: در رتبه بندی تسهیلات طرح 
در  گرفتن  قرار  با  البرز  استان  تولید  رونق 
جایگاه نخست کشوری حدود 140 میلیارد 
اختلاف  زمینه  این  در  دوم  استان  با  تومان 

دارد.
رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان 
زمینه  در  اینکه  به  اشاره  با  ادامه  در  البرز 
البرز  بانک های  سوی  از  تسهیلات  واگذاری 
استان  این  صنعتی   - تولیدی  واحدهای  به 
اعتراضی  تنها  گفت:  ندارد،  وجود  مشکلی 
و  صنعتگران  سوی  از  مورد  این  در  که 
به  می شود  مطرح  استان  تولیدکنندگان 
کارمزد و سود بالای تسهیلاتی بازمی گردد که 

بانک ها در اختیار آن ها قرار می دهند.
به  ما  صنعتگران  کرد:  بیان  شاهمرادی 
یا  درصد   10 سود  نرخ  با  بانکی  تسهیلات 
آن  بازپرداخت  در  تا  دارند  نیاز  تک رقمی 
شرایط  در  به ویژه  نشوند  مواجه  مشکل  با 
اقتصادی حال حاضر کشور که اداره واحدهای 
صنعتی و کمک به چرخه تولید با مشکلات 

بیشتری نسبت به گذشته مواجه است.
وی ادامه داد: چون بانک ها در ازای واگذاری 
می کنند،  دریافت  وثیقه  بانکی  تسهیلات 
برخی از مدیران واحدهای صنعتی در تأمین 
آن با مشکل مواجه هستند و به همین دلیل 
نمی توانند به راحتی از این تسهیلات بهره مند 

شوند.

البرز جایگاه نخست رتبه بندی تسهیلات 
طرح رونق تولید را دارد

گفت:  کرج  شهر  شورای  رئیس 
فرج الله  نصرتی،  مسعود  شفقی، 
محمدرضا  سعادت،   ربیع  ایلیات، 
علیرضا  پرگو،   احمدی  رضاپور،  
قنبرزمانی  ترکاشوند،  علی  جاوید، 
و مقدس زاده گزینه های شهرداری 

کرج هستند.
محمد نبیونی اظهار داشت: جلسه 

فوق العاده بعد از ظهر روز دوشنبه در 
ارتباط با گزینه های جدید شهرداری 
کرج بود. وی افزود: از بین 1۹ گزینه 
قبلی 10 گزینه مورد تایید اعضای  

شورای شهر کرج قرار گرفت.
اعلام  با  کرج  شهر  شورای  رئیس 
این  کرد:  عنوان  جدید  گزینه های 
نصرتی،  مسعود  شفقی،  گزینه ها 

سعادت،   ربیع  ایلیات،  فرج الله 
محمدرضا رضاپور،  احمدی پرگو،  
ترکاشوند،  علی  جاوید،  علیرضا 
قنبرزمانی و مقدس زاده است که قرار 
است تا روز یکشنبه هفته آینده اعضا 
در مورد این 10 نفر بررسی های لازم 
را انجام دهند و نتیجه را در صحن 

علنی در آن روز اعلام کنیم.

۱۰ گزینه شهرداری کرج معرفی شدند

مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای البرز 
گفت: عملیات روکش آسفالت محور کرج - 

چالوس تا پایان شهریور به اتمام می رسد.
مهرداد جهانی در حاشیه بازدید از محور کرج 
- کندوان اظهار کرد: یک فایل از لغزش چند 
خودرو در محور کرج - چالوس به دست ما 
رسید که در آن رانندگان کنترل خودروها را 
در پیچ از دست داده و از مسیر اصلی منحرف 

می شدند.
بر  ادامه داد: گزارش دیگری هم مبنی  وی 
لغزش خودروها در برخی نقاط این محور به 
دلیل ریختن گازوییل به دست ما رسید که ما 

هر دو گزارش را بررسی کردیم.
وی افزود: برای این اتفاقات احتمال می رفت 
دچار  نقاط  برخی  در  آسفالت  روکش  که 
مشکل شده باشد به همین دلیل کارشناسان 
بررسی  از  اعزام شدند و پس  این مسیر  به 
مشخص شد روکش آسفالت این محور هیچ 

مشکلی ندارد و لغزندگی علل دیگری دارد.
وی در پاسخ به این که آیا ریزش عمدی یا 
سهوی گازوییل در این محور را تأیید می کند 
یا نه، ابراز کرد: بررسی این مسئله در حوزه 
فنی راهداری نیست و توسط مراجع مربوط 

در حال بررسی است.
جهانی در بخش دیگری از صحبت های خود 
انجام عملیات روکش آسفالت در محور  به 
کرج - چالوس اشاره کرد و گفت: ۵0 کیلومتر 

از این عملیات را قبلاً اداره کل راه و شهرسازی 
استان انجام داده و مابقی را اداره کل راهداری 
در حال انجام دارد که پیش بینی می شود تا 

پایان شهریور به اتمام برسد.
مدیرکل راهداری البرز گفت: چون در ساعات 
شب دید رانندگان کم می شود ناچار هستیم 
که عملیات روکش آسفالت را در روز انجام 

دهیم.

هر ساعت ۸50 خودرو وارد جاده چالوس 
می شود

معاون ایمنی، فنی و بهره برداری اداره کل 
راهداری و حمل و نقل جاده ای البرز نیز گفت: 
متوسط تردد خودرو در محورهای مواصلاتی 

استان سه برابر متوسط کشوری است.
از  بازدید  حاشیه  در  کیائی  منصور  عادل 
حال  در  کرد:  اظهار  کندوان   - کرج  محور 
حاضر 32 دوربین نظارت تصویری در محور 
کرج - کندوان فعال است که 12 مورد از آنها 
در محدوده تونل امیرکبیر و تونل کندوان قرار 

دارد.
وی ادامه داد: وجود این دوربین های نظارت 
به سزایی در اطلاع رسانی  تصویری نقش 
صحیح به شهروندان در خصوص وضعیت 
بار ترافیکی محور، مدیریت ترافیک، انجام 
اقداماتی که به ایمنی راه و کاهش تصادفات 

منجر می شود؛ دارد.

تصادفات  وقوع  در  شک  بدون  افزود:  وی 
موارد متعددی دخیل است و بدون اطلاعات 
درست، بررسی کارشناسانه و تحلیل آماری 
نقاط  کاهش  برای  لازم  اقدامات  نمی توان 
حادثه خیز در محورهای مواصلاتی استان 
را صورت داد به همین دلیل از پلیس راه 
استان ها  سایر  مثل  شود  می  درخواست 
اطلاعاتی مانند کروکی تصادفات را در اختیار 
ما قرار دهد تا بتوانیم با استناد به آنها در بازه 
زمانی مناسب اقدامات لازم برای پیشگیری از 

وقوع تصادفات را انجام دهیم.
این مسئول در بخش دیگری از صحبت های 
خود به نصب سامانه ثبت تخلف جدید در 
محور کرج - کندوان اشاره کرد و گفت: به 
زودی سه سامانه ثبت تخلف جدید در این 

محور راه اندازی می شود.

کیائی در ادامه به تعداد تردد شمارهای این 
محور اشاره کرده و ابراز کرد: در این محور 12 

دستگاه تردد شمار نصب شده است.
وی با اشاره به سه برابر بودن میزان تردد 
از محورهای مواصلاتی استان و مقایسه با 
محورهای سایر استان ها گفت: متوسط تردد 
ساعتی ۵00  استان ها  سایر  محورهای  در 
محورهای  در  تردد  این  ولی  است  خودرو 
مواصلاتی البرز هزار  و ۵00 خودرو در  هر 
ساعت است.وی توضیح داد: در هر ساعت به 
طور میانگین ۸۵0 خودرو از محور کرج - 

کندوان عبور می کند.
وی افزود: بدون شک این حجم بالا از تردد 
ایمنی  حفظ  برای  خاصی  اقدامات  خودرو 
راه ها و پیشگیری از وقوع تصادفات را نیاز 

دارد.

مدیرکل راهداری و حمل ونقل جاده ای البرز:

آسفالت جاده چالوس نقشی در 
لغزش خودروهای عبوری ندارد

شناسایی صرافی متخلف در استان البرز

حواله ۲1۸ هزار دلار به کانادا
مدیرکل تعزیرات حکومتی استان البرز از شناسایی یک واحد 
صرافی متخلف در استان خبر داد و گفت: این صرافی 21۸ هزار 

دلار ارز به کشور کانادا حواله کرده است.
علی اکبر مختاری  با اشاره به شناسایی یک واحد صرافی متخلف 
در استان البرز، اظهار کرد: این تخلف در حالی رخ  داده که از 
اردیبهشت  ماه سال جاری طبق مصوبه هیئت دولت و اعلام بانک 

مرکزی نقل  و انتقال ارز توسط صرافی ها ممنوع بوده است.
از  یکی  درخواست  طبق  کرج  در  صرافی  یک  کرد:  بیان  وی 
مراجعه کنندگان خود خارج از مدت قانونی که توسط دولت برای 
انتقال ارز اعلام شده بود، 21۸ هزار دلار ارز به کشور کانادا حواله 
کرده است که این اقدام به عنوان تخطی از تصمیم دولت و یک 

تخلف بوده و در ردیف قاچاق کالا و ارز محسوب می شود.
با  رابطه  در  داد:  ادامه  البرز  استان  تعزیرات حکومتی  مدیرکل 
این پرونده سه متهم دستگیرشده اند که درمجموع با قرار تأمین 
وثیقه چهار میلیارد و 300 میلیون تومانی آزادشده اند، یکی از این 
متهمان که با قرار وثیقه یک میلیارد تومانی آزادشده بود، تبرئه 

می شود و حکم برائت می گیرد.
مختاری اضافه کرد: دو متهم دیگر این پرونده بر اساس قانون 
مبارزه با قاچاق کالا و ارز به دلیل تخلف در حواله ارزی که خارج 
از ضوابط بانک مرکزی انجام شده است، به پرداخت یک میلیارد و 

۸00 میلیون تومان در حق دولت محکوم شده اند.
وی با بیان اینکه صرافی متخلف از دستگاه  کارت خوان یک واحد 
صنفی که در کار عرضه در و پنجره است، این تخلفات را انجام داده 
است تا به نام خود صرافی نباشد، افزود: حکم اولیه در خصوص این 
پرونده صادرشده است، اما این رأی قابلیت تجدیدنظرخواهی دارد.

محیط زیست هشدار داد:

تهدید نمک های تالاب صالحیه برای 
 البرز جدی است

مدیرکل حفاظت محیط زیست البرز با بیان اینکه تالاب صالحیه 
وضعیت خوبی ندارد و حجم زیادی از آب موجود در آن خشک 
شده است گفت: نمک های این تالاب برای استان هم اکنون به یک 

تهدید جدی تبدیل شده است.
فردین حکیمی در خصوص آخرین وضعیت تالاب صالحیه نظرآباد 
گفت: به علت نیاز کشاورزان به آب رودخانه کردان و عدم انجام 
رهاسازی آب در ماه های اخیر، این تالاب در حال حاضر وضعیت 

خوبی ندارد.
حکیمی افزود: بخش زیادی از آب این تالاب خشک شده و فقط 

در قسمت انتهایی آن مقدار کمی آب وجود دارد.
وی نمک های این تالاب را برای اراضی اطراف و کل استان البرز 
یک تهدید عنوان و خاطرنشان کرد: این تهدید هم اکنون وجود 

دارد و نمک در تالاب و اراضی اطراف آن قابل مشاهده است.
این مسئول در خصوص آخرین وضعیت مطالعات حق آب زیست 
محیطی رودخانه کرج با نزدیک شدن به افتتاح تونل انتقال آب 
این رودخانه به تهران نیز اعلام کرد: این مطالعات به اتمام رسیده و 

حق آبه نیز مشخص شده است.

کشف پنج تن مواد مخدر در البرز
مواد  با  مبارزه  پلیس  رئیس 
مخدر البرز گفت: از ابتدای سال 
جاری تاکنون بیش از پنج هزار 
در  مخدر  مواد  انواع  کیلوگرم 
استان البرز کشف و بیش از پنج 
هزار معتاد جمع آوری شده است.

سرهنگ علی عسگری گفت: در 
اجرای طرح های پاک سازی نقاط 
مبادی  در  بازرسی ها  و  آلوده 

ورودی استان مقدار 2۵7 کیلو و ۵70 گرم مواد مخدر طی 4۸ 
ساعت اخیر کشف شد.

وی اضافه کرد: با کشف این مقدار مواد مخدر شش قاچاقچی 
دستگیر و پنج دستگاه خودرو از قاچاقچیان کشف شد.وی افزود: 
از ابتدای سال جاری تاکنون بیش از پنج هزار کیلوگرم انواع 
مواد مخدر دراستان البرز کشف و بیش از پنج هزار معتاد جمع 

آوری شده است.
سرهنگ عسگری یکی از اولویت های مهم پلیس البرز در سال 
جاری را مبارزه قاطع و جدی با قاچاقچیان مواد مخدر برشمرد 
و از خانواده ها به عنوان عامل مهم در پیشگیری و کنترل معضل 
بزرگ مواد مخدر خواست تا مراقبت بیشتری از فرزندان خود 

داشته باشند.
رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان البرز به اجرای طرح های 
پاک سازی در مناطق آلوده استان البرز اشاره کرد و افزود: طرح 
پاک سازی نقاط آلوده در مناطق مختلف در حال اجراست که 
به صورت مستمر در مناطقی مثل حصار، مهدی آباد و ملک آباد با 

برنامه ریزی های اطلاعاتی و عملیاتی اجرا می شود.

فرمانده سپاه حفاظت هواپیمایی کشور:
 به آینده فرودگاه پیام امیدوارم

اقدامات  به  اشاره  با  هواپیمایی کشور  فرمانده سپاه حفاظت 
امنیتی صورت گرفته برای مسافربری شدن فرودگاه پیام گفت: 
این فرودگاه به شکلی خوب در حوزه مسافربری افتتاح و به کار 

خود ادامه خواهد داد.
سردار صفرعلی موسوی در بازدید از فرودگاه پیام گفت: دو ماه 
پیش هم بازدیدی از این فرودگاه داشتم؛ وضعیت این فرودگاه 
و سالن مسافری آن در حال حاضر از برخی فرودگاه های کشور 

جلوتر است.
موسوی افزود: جا دارد به خاطر این فرودگاه به مردم البرز تبریک 
و  توسعه کشور است  زیرساخت های  از  فرودگاه  بگویم چون 

فرودگاه پیام نیز قابلیت های زیادی دارد.
وی ادامه داد: من به آینده این فرودگاه امیدوار هستم و مطمئنم 
که مسافرین از آن استقبال می کنند و در آینده می تواند یکی از 

فرودگاه های خوب کشور باشد.
این مسئول خاطرنشان کرد: در حوزه امنیتی فرودگاه کارهای 
زیادی صورت گرفته و الان وضعیت مناسبی دارد و زیرساخت های 

لازم برای حضور ناجا، سپاه و حراست فراهم است.
فرمانده سپاه حفاظت هواپیمایی کشور در پایان تصریح کرد: 
این فرودگاه به شکل خوب افتتاح خواهد شد و به کار خود 

ادامه خواهد داد.

اخبار اخبار 

مدیر عامل یک شرکت دانش بنیان در پارک 
علم و فناوری البرز از تولید نوعی پودر با پایه 
و  داد  استفاده در کشاورزی خبر  برای  شیر 
گفت: این شیر خشک می تواند هم به عنوان 
جایگزینی برای سموم شیمیایی و هم منبعی 
و غنی تر کردن محصولات  بارورسازی  برای 

استفاده شود.
جمال نجفی در توضیح محصول دانش بنیان 
این  پایه  گفت:  کشاورزی«  »شیرخشک 
و   پودر  صورت  به  که  است  شیر  محصول 
برای تقویت و بارورسازی بهتر و غنی تر کردن 
برده  کار  به  مختلف  کشاورزی  محصولات 

می شود.

نجفی افزود: مطالعات و تحقیقات انجام شده 
برای تولید این محصول نزدیک به چهارسال 
شیرخشک  اولین  محصول  این  برد؛  زمان 
مشابه  نمونه  و  است  جهان  در  کشاورزی 

خارجی ندارد.  
به  ابتلا  بالای  آمار  به  اشاره  با  ادامه  در  وی 
سرطان در کشور و ارتباط آن با مصرف بیش 
از حد سموم و کودهای شیمیایی در کشاورزی 
و اعلام کرد: یکی از قابلیت های این محصول، 
امکان جایگزینی آن با کود و سموم شیمیایی 
خشک  شیر  این  نمونه  عنوان  به  است؛ 
کشاورزی می تواند از سفیدک سیب و یا شته 

خیار جلوگیری کند.

نجفی درباره دیگر فوایده استفاده از شیرخشک 
برای  منبع  غنی ترین  شیر  گفت:  کشاورزی 
این محصول  است  گیاهان  باروری  و  تغذیه 
کشاورزی،  محصولات  طعم  بهبود  کنار  در 
گیاه  اصلی  موارد  روی  بر  تأثیری  هیچگونه 
نمی گذارد و تا حد زیادی نیز از خرابی و آسیب 

دیدن محصول جلوگیری می کند.
وی در ادامه با بیان اینکه علاوه بر شیرخشک 
کشاورزی، شیرهای خشک مخصوص دام و 
این شرکت دانش بنیان  نیز توسط  حیوانات 
تولید می شود، افزود: شیر خشک های حیوانی 
هم با پایه اصلی شیر گاو و ترکیبات دیگری 
مانند شیر والد و پروبیوتیک ها تهیه می شود. 

در این زمینه نیز تاکنون موفق به تولید 17 
نوع شیر خشک حیوانی شده ایم در حالی که 
شرکت های مشابه خارجی حداکثر چهار نوع 

شیر خشک حیوانی دارند .
کیفیت  خوشبختانه  داد:  ادامه  نجفی 
 10 که  حدیست  در  تولیدی  محصولات 
کارخانه لبنیاتی بزرگ کشور برای تهیه مواد 

اولیه با ما همکاری دارند.
برای  دانش بنیان  شرکت  این  برنامه  از  وی 
صادرات شیرخشک کشاورزی گفت و تصریح 
کرد: متأسفانه در کشور هیچ ثبات و حمایتی 
نداریم؛ البته صحبت هایی برای توسعه خط 

تولید این محصول در کشور کانادا داشته ایم.

مدیرکل هواشناسی البرز با بیان اینکه منشا 
گرد و غبارهای اخیر در این استان داخلی 
است، گفت: عمده این کانون ها در جنوب 
نظرآباد، جنوب ساوجبلاغ و اشتهارد واقع 

شده است.
از  قبل  تا  اینکه  بیان  با  رحمانیان  منصور 
سال های ۸۶ و ۸۵ بحث کانون داخلی گرد و 
غبار در استان البرز مطرح نبود، گفت: در آن 
سال ها وضعیت آب های زیرزمینی و بارش 

در استان خوب بود، اما از سال۸۶ به بعد 
علاوه بر خشکسالی، تبخیر و تعریق هم به 

یکی از معضلات استان تبدیل شده است.
از  یکی  البرز  استان  هواشناسی  مدیرکل 
دلایل به وجود آمدن چنین وضعیتی را عدم 
توجه به توسعه پایدار در استان عنوان و اعلام 
کرد: در طول این سال ها، بدون توجه به توان 
اقلیمی، راه سازی، ساختمان سازی، کشاورزی 

و ... در البرز توسعه پیدا کرده است.

بدون  هم  آب  بخش  در  گفت:  رحمانیان 
توجه به اهمیت بازچرخانی، فاضلاب را تولید 
و بدون استفاده رها کرده ایم. وی ادامه داد: 
در هر حال خشکسالی یک پدیده خزنده 
است و بهبود آسیب های ناشی از آن زمان 
خواهد برد؛ بنابراین شاید 10 سال زمان نیاز 
باشد تا ما به وضعیت سال های  ۸۵و ۸۶ 

برسیم.
رحمانیان افزود: اگرچه یکی از راهکار های 

مقابله با گرد و غبار ایجاد پوشش گیاهی 
عنوان می شود، اما پوشش گیاهی خود به 
آب نیاز دارد؛ حتی گیاهان مقاوم به خشکی 

نیز برای رشد اولیه باید آبیاری شوند.
مدیرکل هواشناسی استان البرز در خصوص 
پیش بینی بارندگی ها در فصل پاییز اعلام 
کرد: انتظار داریم در پاییز بارندگی ها بالاتر 
از نرمال باشد و این می تواند برای افزایش 

رطوبت خاک نویدبخش باشد.

برای اولین بار در جهان؛

تولید شیرخشک با کاربری کشاورزی در البرز

مدیرکل هواشناسی البرز:

منشأ گرد و غبار البرز داخلی است

هشدار دادستان کرج به اعضای شورای شهر
 با انتخاب شهردار به اختلافات خود 

پایان دهید
و  اینکه عدم مدیریت  بیان  با  انقلاب کرج  و  دادستان عمومی 
ایجاد  سبب  یکسال  مدت  در  کرج  شهر  شورای  برنامه ریزی 
خساراتی به شهر و شهروندان شده است،گفت: اعضای شورای 

شهر با انتخاب شهردار به اختلافات خود پایان دهند.
حاجی رضا شاکرمی در مورد انتخاب شهردار کرج توسط اعضای 
شورای اسلامی شهر اظهار داشت: عدم مدیریت و برنامه ریزی 
شورای اسلامی شهر کرج در این مدت یک سال موجب ایجاد 
خساراتی به شهر و شهروندان گرد که جبران آن نیاز به گذشت 

سال ها دارد.
وی افزود: مردم به عنوان مطالبه گری حقوقشان از شورا بخواهند 
با پایان دهی به اختلافاتشان تکلیف شهر را مشخص و از بروز 
به  بیشتر  سنگین  و  هنگفت  خسارت های  ایجاد  و  مشکلات 

شهرداری و شهروندان جلوگیری کنند.
از  اینکه  بیان  با  البرز  استان  مرکز  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
جایگاه دادستانی به عنوان مدعی العموم به آن ها تذکر می دهم که 
با توجه به تضییع حقوق عمومی به لحاظ عملکرد ضعیف شان 
چنانچه تکلیف شهر را مشخص نکنند مطابق قوانین و مقررات 
اقدام مقتضی به عمل خواهد آمد، بیان کرد: از مسئولان نظارتی 
خواسته ام که وضعیت عملکردی شورا را در یک سال گذشته 
بررسی و جهت اقدام قانونی به دادستانی اعلام نمایند تا در راستای 

احیای حقوق عامه اقدامات لازم انجام شود.

مدیرکل تبلیغات اسلامی استان البرزمطرح کرد
ثبت نام ۲000 مبلغ 
در سامانه »سجام«

مدیرکل تبلیغات اسلامی البرز از ثبت دو هزار و 32 مبلغ و مبلغه 
البرزی در سامانه سجام استان خبر داد.

حجت الاسلام سید عباس مسعودی از ثبت مشخصات دو هزار و 
32 مبلغ و مبلغه در سامانه سجام خبر داد و اظهار کرد: این اداره 
کل باهدف اعزام مبلغ به مناطق روستایی و شهری اقدام به ثبت 

مشخصات آن ها در سامانه سجام می کند.
وی حضور مبلغ و مبلغه در مساجد و حسینیه ها را در راهبردی 
فرهنگی دانست که به جذب اقشار مختلف جامعه به آموزه های 
ارزشمند اسلامی کمک می کند و گفت: تبلیغات اسلامی با رصد 
مناطق مختلف استان و برحسب نیاز ادارات، مساجد و حسینیه ها 
اقدام به اعزام مبلغ به منظور تبلیغ اسلام و آموزه های ارزشمند آن 

و همچنین کاهش میزان آسیب های اجتماعی می کند.

اخبار

کشف و ضبط نزدیک به 3هزار لیتر 
مشروبات الکلی در ساوجبلاغ

دادستان عمومی و انقلاب ساوجبلاغ گفت: در بازرسی ها از یک 
منزل مسکونی 13 بشکه 200 لیتری به همراه دو بشکه ۸0 لیتری 
و یک بشکه 20 لیتری  مجموعاً نزدیک به 3هزار لیتر مشروبات 

الکلی دست ساز کشف و ضبط شد.
حیدر جعفری دادستان عمومی و انقلاب ساوجبلاغ با اعلام خبر 
کشف یک کارگاه تولید مشروبات الکلی و بازداشت یک نفر در 
این زمینه، گفت: پس از دریافت گزارش در مورد تولید و توزیع 
مشروبات الکلی در یکی از روستاهای شهرستان ساوجبلاغ، دستور 

قضایی به نیروی انتظامی برای ورود و بازرسی از محل صادر شد.
وی افزود: مأموران نیروی انتظامی شهرستان بلافاصله به کارگاهی 
که منزل مسکونی بوده و در آنجا مشروبات الکلی تولید می شد 
وارد و اقدام به بازرسی محل می کنند. در بازرسی ها 13 بشکه 
200 لیتری به همراه دو بشکه ۸0 لیتری و یک بشکه 20 لیتری  
مجموعاً نزدیک به 3هزار لیتر مشروبات الکلی دست ساز کشف و 

ضبط شد.
دادستان عمومی و انقلاب ساوجبلاغ با اشاره به اینکه از متهم 
دو دستگاه تقطیر نیز کشف شده گفت: وی اکنون در بازداشت 
است و تحقیقات در یکی از شعب دادیاری شهرستان در حال 

تکمیل است.

دادستان عمومی و انقلاب فردیس خبر داد:
دستگیری دو نزول خوار در فردیس

دادستان عمومی و انقلاب فردیس از دستگیری دو نزول خوار در 
این شهرستان خبر داد.

حسن جهانشاهلو از بازداشت دو نزول خوار در شهرستان فردیس 
خبر داد و اظهار کرد: در پی دریافت گزارش هایی مبنی بر اینکه 
افرادی در پوشش شرکتی با مسئولیت محدود در جاده ملارد 
- فردیس مبادرت به پرداخت مبالغ ربا به شهروندان می کنند، 

پیگیری موضوع در دستور کار قرار گرفت.
وی در ادامه افزود: مأموران پلیس آگاهی در بررسی اسناد و مدارک 
این شرکت به اینکه دو نفر متهم در این شرکت اقدام به پرداخت 
مبالغ کلان به عنوان ربا با سود غیرمتعارف می کنند، پی بردند. وی 
با اشاره به اینکه در شرکت مذکور فقط اقدام به پرداخت نزول 
می شده است، عنوان کرد: تمام مستندات ارائه شده در این شرکت 

به صورت صوری تنظیم شده بود.
جهانشاهلو بابیان اینکه در بازرسی های مأموران پلیس آگاهی 
13 عدد زونکن حاوی پرداخت مبالغ نزول و ربا کشف شده است، 
هرگونه  منکر  اولیه  بازجویی های  در  متهمان  کرد:  خاطرنشان 
پرداخت نزول بودند اما پس از مواجه شدن با دلایل و مدارک پلیس 
لب به اعتراف گشودند و اذعان داشتند که مدت هاست به پرداخت 

نزول به شهروندان می پردازند.

اخبار

بعد از فراز و نشیب ها و جریان سازی های تابلوهای ورود 
ساز ممنوع در پارک ها، سرانجام نوشته های این تابلوها 

در پارک جمشیدیه تهران پاک شد.
نوشته هایی با عنوان »خواهشمند است از به همراه آوردن 

آلات موسیقی، قلیان، حیوانات )سگ و ...( و برپایی چادر 
فرمایید.«  خودداری  جداً  بوستان  محوطه  سطح  در 
از روی همه ی تابلوها با رنگ سفید پاک شد. یکی از 
نگهبان های پارک جمشیدیه در این زمینه گفت: »حدود 

چهار روزی می شود که به دستور پیمانکار مربوطه تمام 
این تابلوها با رنگ سفید پاک شده اند. به نظر می رسد 
کنار هم قرار گرفتن ساز، سگ و قلیان حاشیه هایی را به 

وجود آورده بود که چنین دستوری صادر شد.«

ورود ساز به پارک ها آزاد شد
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اعضای شورای اسلامی شهر کرج به نامه انصراف 
محمدرضا احمدی نژاد جهت انصراف از سمت 

کاندیداتوری شهرداری کرج رأی مثبت دادند. 
سومین شهردار منتخب از سوی اعضای شورای 

اسلامی شهر انصراف خود را در هشتاد و یکمین 
جلسه رسمی شورا اعلام کرد و انصراف وی در 
هشتاد و دومین جلسه با رأی 10 نفر از اعضای 

شورا پذیرفته شد.

انصراف احمدی نژاد از شهرداری کرج تصویب شد

شهری

رونوشت آگهی حصر وراثت
آقای / خانم خیام غمامی دارای شناسنامه شماره2۸۹7  به شرح دادخواست به کلاسه ۹70014/14  از این شورا 
درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان خانم ملوک تمیمی  بشناسنامه شماره 

14 در تاریخ 3/14 /13۹4 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1. آقای بزرگمهر غمامی متولد 34/4/4  ش ش2۹7 صادره از ساوجبلاغ نسبت فزرند متوفی
2. خانم شهین غمامی متولد3۵/۸/۸ ش ش 3 صادره از ساوجبلاغ نسبت فرزند متوفی
3. خانم فروغ غمامی متولد 3۹/10/13 ش ش 2۶ صادره از کرج نسبت فرزند متوفی
4. آقای خیام غمامی متولد 43/10/7 ش ش 2۸۹7 صادره از تهران نسبت فرزند متوفی

۵. خانم شهره غمامی متولد 20/ 4/ 4۸ ش ش 2۵3۶ صادره از تهران نسبت فرزند 
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر کسی اعتراضی دارد و یا 
وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد و الا گواهی صادر خواهد 
شد. % م    97/13۲۸4/ف                                                                    رئیس شعبه شورای حل اختلاف 14   

ابلاغ وقت  )احضار متهم( 
خواهان آقای / خانم حامد میرزائی ورزقانی دادخواستی به طرفیت خوانده آقای / خانم حمید مافی به خواسته 
مطالبه وجه چک و تامین خواسته و مطالبه خسارت دادرسی و مطالبه خسارت تأخیر تأدیه مطرح که به این 
شعبه ارجاع و به شماره پرونده کلاسه ۹70۹۹۸2۶10۸000۹2 شعبه ۸ دادگاه عمومی حقوقی کرج ثبت و 
وقت رسیدگی مورخ 13۹7/0۹/12 ساعت 12:00 تعیین که حسب دستور دادگاه طبق موضوع ماده 73 قانون 
آئین دادرسی مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده و درخواست خواهان مراتب یک نوبت در یکی از جراید 
کثیرالانتشار آگهی می گردد تا خوانده ظرف یک ماه پس از تاریخ انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه و ضمن 
اعلام نشانی کامل خود، نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی در دادگاه 

حاضر گردد. 97/13۲90/ف
منشی دادگاه حقوقی شعبه ۸ دادگاه عمومی حقوقی کرج - خوش مست 

کرج - میدان نبوت - لاواذ ملاصدرا- روبروی پارک نبوت- پلاک 1۲0- 1۲4    

ابلاغ وقت  )احضار متهم( 
خواهان آقای / خانم بدری خسروانی نیک دادخواستی به طرفیت خوانده آقای / خانم 1. علی طیاری فرزند زینال 
2. داود نصیری فرزند روح اله به خواسته الزام به تنظیم سند رسمی ملک و الزام به اخذ پایان کار و مطالبه خسارت 
دادرسی مطرح که به این شعبه ارجاع و به شماره پرونده کلاسه ۹۶0۹۹۸2۶12300۹1۶ شعبه 23 دادگاه عمومی 
حقوقی کرج ثبت و وقت رسیدگی مورخ 13۹7/07/30 ساعت 11:30 تعیین که حسب دستور دادگاه طبق موضوع 
ماده 73 قانون آئین دادرسی مدنی به علت مجهول المکان بودن خوانده و درخواست خواهان مراتب یک نوبت در 
یکی از جراید کثیرالانتشار آگهی می گردد تا خوانده ظرف یک ماه پس از تاریخ انتشار آگهی به دفتر دادگاه مراجعه 
و ضمن اعلام نشانی کامل خود، نسخه ثانی دادخواست و ضمائم را دریافت و در وقت مقرر فوق جهت رسیدگی 

دادگاه حاضر گردد.  97/13۲91/ف
منشی دادگاه حقوقی شعبه ۲3 دادگاه عمومی حقوقی کرج - عاطفه نیک نامی 
کرج - میدان نبوت - بلوار ملاصدرا - روبروی پارک نبوت- پلاک 1۲0 - 1۲4 

شورای  رسمی  جلسه  دومین  و  هشتاد 
اسلامی شهر کرج در حالی آغاز شد که 
تکلیف  تعیین  و  انتخاب شهردار  موضوع 
مورد  کرج  شهرداری  سرپرست  وضعیت 

بحث و بررسی قرار گرفت.
در ادامه مذاکرات پس از رأی گیری توسط 
اعضای شورا انصراف احمدی نژاد از سمت 
کاندیداتوری با 10 رأی مصوب و شورا وارد 
جریان جدیدی از انتخاب شهردار کرج شد.
با توجه به اینکه مدت سرپرستی سه ماهه 
بوده  عهده دار  احمدی نژاد  محمدرضا  که 
به اتمام رسیده اعضای شورا بر آن شدند 
تا تصمیم نهایی در خصوص تعین تکلیف 

سرپرست شهرداری کرج داشته باشند.

انتخاب شهردار  در  که  پذیرفت  باید 
موفق عمل نکرده ایم

بپذیریم  باید  کرد:  اظهار  نبیونی  محمد 
تاکنون در انتخاب شهردار چه آن هایی که 
حکم شهرداری را گرفتند و چه آن هایی که 
موفق به کسب احراز وزارت کشور نشده اند، 

موفق عمل نکرده ایم. 
از  یکی  شهردار  انتخاب  داد:  ادامه  وی 
مسئولیت های مهم شورای شهر کرج است، با 
توجه به اینکه تمام این بحث و گفتگوها ثبت  
و ضبط می شود و انتخابات به گوش آیندگان 
می رسد، بهتر است با انتخاب صحیح شرمنده 

آیندگان و جوانان این شهر نباشیم.
وی تأکید کرد: تمام جلساتی که توسط 
اعضای شورا در سالن جلسات و خارج از 
این سالن برگزار می شود برای صلاح شهر و 
تدبیر در انجام امور است و هیچ گونه ایرادی 

در آن وجود ندارد.

انتخاب نشدن شهردار گلایه نماینده 
مجلس را هم موجب شده است

نائب رئیس شورای اسلامی شهر کرج گفت: 
عدم مشخص نشدن شهردار منتخب کرج 
موجب شده که نماینده شهر در مجلس 
شورای اسلامی هم از این موضوع گلایه 

داشته باشد. 
مدت  این  در  افزود:  وحیدی  منصور 
محمدرضا  عهده  به  سه ماهه  سرپرستی 
احمدی نژاد بوده است که این بازه زمانی به 
اتمام رسیده و بعد از این مدت دیگر نباید 

این بلاتکلیفی ها در شهر ادامه پیدا کند.
عنوان  از ۵0  بیش  اینکه  به  اشاره  با  وی 
پست کلیدی و اساسی در طول این مدت با 
حکم سرپرست کنونی شهرداری کرج انجام 
 شده است، افزود: انتخاب و گزینش افراد 
در پست های اجرایی شهر با نگاه سلیقه ای 

نباید به کار گرفته شود.

یک  وجود  نیازمند   شهر  پیشبرد 
شهردار است

 عباس زارع رئیس کمیسیون برنامه  وبودجه 
شورای شهر کرج در این خصوص و با اشاره 
به اینکه زمان را برای انتخاب شهردار صرف 
کنیم نه سرپرست ، تصریح کرد: پیشبرد 
شهر نیازمند  وجود یک شهردار است و 
بهتر است به جای انتخاب مجدد سرپرست، 
رأی گیری در خصوص گزینه نهایی برای 

تصدی کرسی شهردار کرج را انجام دهیم.

فرماندار برای تصدی شهرداری کرج 
استعفا  دهد

راهبردی  مطالعات  و  پژوهش  مرکز  رئیس 

ویژه  فرماندار  گفت:  کرج  شهر  شورای 
شهرستان کرج برای داوطلب شدن در انتخاب 
مراتب  شهرداری کلانشهر کرج می بایست 
استعفای خود از مقام فرمانداری را اعلام کند. 
سارا دشتگرد اظهار کرد: در چارچوب وظیفه 
شدن  خارج  دارم،  قانونی  تذکر  نظارتی 
پرونده پرسنلی معاون یکی از سازمان های 
بودن  شغله  دو  دلیل  به  کرج  شهرداری 
می بایست در کمیته انضباط کار یا مرجع 
بدوی رسیدگی به تخلفات اداری طرح شود.
مدیرعامل  به  فشار  با  اینکه  بیان  با  وی  
سازمان فوق و بدون هرگونه صورت جلسه ای 
از سازمان مربوطه خارج شده است،  گفت: 
با توجه به مفتوح بودن پرونده فرد موردنظر 
در مرجع ذیصلاح به مکاتبه فوری به اداره 

کل بازرسی استان اقدام به عمل آورند.
دشتگرد در خصوص کاندیدا شدن فرماندار 
کرج برای شهرداری گفت: با عنایت به آنکه 
منابع  و  شهر  شورای  اعضای  از  تعدادی 
رسانه ای آگاه خبر از تمایل معاون استاندار و 
فرماندار ویژه شهرستان کرج برای داوطلب 
شدن در فرآیند انتخاب شهرداری کلانشهر 
کرج می دهند ضروری است، فرماندار برای 

تصدی شهرداری کرج استعفا  دهد
دشتگرد با اشاره به اینکه برای افکار مردم 
این شائبه به وجود می آید که علت عدم 
رسیدگی به شکایت متعدد در هیئت حل 
اختلاف و رسیدگی به شکایت استان که 
افزود:  است،  اساسی  قانون  صریح  نقص 
شورای  مصوبات  از  متعددی  پرونده های 
اسلامی شهر در دستور کار جلسات شورا 
نامه های  قرائت  شاهد  کرات  به  که  است 

فرمانداری بوده اند.

رئیس مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی 
شورای شهر کرج با انتقاد به اعضای شورا که 
همکاران حاضرند با هرکسی مذاکره کنند الا 
پنج عضو دیگر شورا و خارج کردن مسائل 
شورا مطرح آن در هر زمین دیگری برایشان 
از  عادی می شود، خاطرنشان کرد: عده ای 
هواداران جوان شما از طرح این نقد برآشفته 
به  به شما  مناسب  کانال های  در  و  شوند 

تعریض به حیثیت این جانب پرداخته اند.
وی در خصوص مسئله همکاری همسرش 
به خوبی  در شورای شهر گفت: مردم کرج 
می دانند که از کدام نام خانوادگی در شهرداری 

کرج بیش از 1۵0مورد مشابهت داریم.
با اشاره به اینکه برادر دو عضو شورا  وی 
در همین شهرداری و فرزندانشان مشغول 
به کار هستند، گفت: مردم کرج به خوبی 
می دانند استاد راهنمای معروف و دو شغله 

قرابت خانوادگی با کدام عضو است.
این عضو شورا در پایان گفت: این را همه 
به یاد داشته باشند که اگر فکر می کنند از 
قانون گذار بیشتر می فهمند و شورا نیازی 
به سیزده نفر برای اداره این شهر ندارد و 
هشت نفر برای اداره شهر کفایت می کند، 
بنده آمادگی دارم دوستان را به چالش شش 

جلسه مستمر  هشت نفر دعوت کنم.
به دنبال سخنان اعضای شورای شهر کرج، 
رئیس شورا خواستار برگزاری جلسه غیرعلنی 
شد تا بررسی نقطه نظرات اعضای شورا و 
همچنین بررسی عملکرد سرپرست کنونی 
شهرداری کرج در آن جلسه انجام شود که به 
دنبال رأی گیری این موضوع و موافقت اعضای 
دوشنبه  بعدازظهر  شد،  مقرر  شهر  شورای 

ساعت 1۵ این جلسه برگزار شود.

محسن  هاشمی:

قانون منع به کار گیری بازنشستگان 
شامل حال افشانی نمی شود

رئیس شورای شهر تهران، گفت: شورای شهر تهران تمام سعی 
خود را خواهد کرد که در شهرداری تهران تغییر مدیریت نداشته 

باشیم و افشانی جزو بازنشستگان نیست.
محسن هاشمی در حاشیه هشتاد و هشتمین جلسه علنی شورای 
شهر تهران در جمع خبرنگاران در پاسخ به این پرسش مبنی بر 
اینکه در جلسه هم اندیشی درباره انتخاب شهردار تهران صحبت شده 
است، گفت: افشانی جزو بازنشستگان نیست و اعضای شورای شهر 
تهران تمام سعی خود را خواهد کرد که تغییر مدیریت نداشته باشیم.
وی گفت: در این جلسه درباره شهرداری تهران بحث نشد بلکه 
درباره قانون منع بکارگیری بازنشستگان صحبت شد که به مجلس 

شورای اسلامی بازگشته است.
هاشمی گفت: موارد دیگری درباره انتصابات و بانک شهر نیز تبادل 
نظر شد که سهامداران بانک شهر نامزدهای خود را برای این بانک 

معرفی کردند.
رئیس شورای شهر تهران تأکید کرد: تمامی اعضای شورای شهر 
تهران تمام تلاش خود را خواهند کرد که شهردار در مسند خود 

باقی بماند.

نه اعضای شورا به دو گزینه پیشنهادی 
افشانی برای مجمع عمومی مترو

در هشتاد و هشتمین جلسه شورای شهر تهران معرفی سه نفر در 
مجمع عمومی شرکت راه آهن شهری تهران مطرح شد و رئیس 
شورای شهر تهران گفت که 1700 بازنشسته در مجامع مشغول 

به کار می شوند.
در بررسی معرفی سه نفر مطلع و صاحب نظر جهت عضویت در 
مجمع عمومی شرکت راه آهن شهری تهران که شهرداری تهران 
ترکان، شافعی و رستمی را برای این سمت معرفی کرده بود، 

مباحثی مطرح شد.
در ادامه محسن هاشمی بیان داشت: با توجه به اینکه از سه نفر 
معرفی شده تنها یک نفر رأی اعضای شورای شهر را برای ورود به 
مجمع دریافت کرد، بنابراین این طرح برای انتخاب دو نفر دیگر به 

شهرداری تهران بازمی گردد.
وی با طرح پرسشی مبنی بر اینکه آیا بازنشستگان با توجه به 
قانون منع به کارگیری می توانند وارد مجمع شوند، گفت: اگر این 
اقدام صورت بگیرد 1700 بازنشسته در مجامع مشغول می شوند.

شورای  رئیس  هاشمی  به  پاسخ  در  رسولی  حسن  ادامه  در 
شهر تهران گفت: حضور در مجمع شغل محسوب نمی شود و 

بازنشستگان می توانند در آنجا مشغول شوند.

خبر

آغاز دوباره شب های فرهنگی استان ها
از اول تا نهم شهریورماه در برج میلاد

مدیرعامل برج میلاد اعلام کرد: به دلیل استقبال شهروندان 
استان های  فرهنگی  شب های  برپایی  از  بازدیدکنندگان  و 
مختلف، بار دیگر شب های فرهنگی استان های کشور از اول 

شهریورماه در یادمان ملی ایرانیان برگزار می شود.
علـی درویـش پـور بـا بیـان ایـن مطلـب گفت: شـب های 
فرهنگـی اسـتان های مختلف در قالب جشـنواره چارسـوق 
با هـدف معرفی ظرفیت های گردشـگری، میـراث فرهنگی 
رونـق  و همچنیـن  مختلـف  و صنایع دسـتی کشـورهای 
اقتصـاد گردشـگری در داخـل از 22 تیرمـاه در بـرج میلاد 

برگزار شـد.
وی بابیان اینکه استقبال از جشنواره چارسوق و شب های 
فرهنگی استان ها بسیار خوب و خارج از انتظار بود، تصریح 
کرد: دور اول شب های فرهنگی استان ها به اتمام رسید و 
ما میزبان 33 استان کشور از 22 تیرماه بودیم که به دلیل 
استقبال بسیار خوب مردم و تقاضاهای بی شماری که مردم 
برای برگزاری دوباره برخی از استان ها داشتند، تصمیم بر 
آن شد که بار دیگر استان هایی چون کردستان ،مازندران، 
فارس، خراسان رضوی،آذربایجان شرقی، لرستان، هرمزگان، 
جمع  دورهم  ایرانیان  ملی  یادمان  در  خوزستان  و  اردبیل 

شوند.
تا نهم شهریور ماه به ترتیب  از اول  به گفته درویش پور، 
رضوی،  خراسان  فارس،  مازندران،  کردستان،  استان های 
خوزستان  و  اردبیل  هرمزگان،  لرستان،  شرقی،  آذربایجان 
شب فرهنگی برگزار می کنند و هنرمندان این استان ها برای 
اجرا و معرفی آیین های رسمی، سنتی و بومی خود به برج 

میلاد می آیند.
مدیرعامـل بـرج میـلاد گفـت: فرهنـگ مهم ترین سـرمایه 
بشـری اسـت و هویـت جوامع بشـری بـا فرهنگ شـناخته 
می شـود، فرهنگ هـا در طـول تاریـخ با تعامل، اثربخشـی و 
اثرپذیـری کامل تـر شـده اند. شـب های فرهنگی بـرج میلاد 
بـرای معرفـی فرهنـگ و هویـت مردمـان ایـن سـرزمین 

است. برپاشـده 
بنا بر اعلام روابط عمومی برج میلاد، درویش پور، با بیان 
اینکه مراسم اختتامیه جشنواره ملی چارسوق 12 شهریور 
ماه در برج میلاد برگزار می شود، خاطرنشان کرد: جشنواره 
میراث  گردشگری،  ظرفیت های  معرفی  به  چارسوق  ملی 
طریق  این  از  تا  می پردازد  خود  صنایع دستی  و  فرهنگی 
پایتخت نشینان و بازدیدکنندگان برج میلاد بهتر و راحت تر 
بتوانند مقاصد گردشگری خود را برای ایام پایانی تابستان 
امسال انتخاب کنند و از این طریق شاهد رونق گردشگری و 

اقتصاد در کشور باشیم.

اخبار

پاتوق کرجی ها کجاست؟
سرپرست سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری کرج 
طرح  اجرای  برای  باغی  کوچه  عرصه  هکتار   200 گفت: 

احیای محله باغات کرج شناسایی شده است.
عنوان  به  کرج  قدیم  از  کرد:  اظهار  پور  بضاعتی  پیمان 
پناه  آن  به  استراحت  و  تفریح  برای  مردم  که  باغشهری 

می آوردند معروف بوده است.
با  این شهرستان  باغشهری،  هویت  به جز  داد:  ادامه  وی 
سلسله جبال البرز نیز شناخته می شود و این کوه به نوعی 

هویت طبیعی کرج محسوب می شود.
وی افزود: هر چند طی سال های گذشته بخش عمده ای از 
باغات کرج تغییر کاربری داده شده و از بین رفته اند ولی 
هنوز هم مردم، کرج را با هویت قبلی می شناسند به همین 

دلیل باید برای احیای این هویت تلاش کنیم.
وی توضیح داد: در حال حاضر 2۸۶ هکتار باغ در کلاک، 
74 هکتار در سرحد آباد و ۵0 هکتار هم در جهانشهر داریم 
که برای حفظ، نگهداری و جلوگیری از تغییر کاربری آن ها 

اقدامات زیادی صورت می گیرد.
گرفته  اقدامات صورت  از  برخی  به  اشاره  با  این مسئول 
برای حفظ این باغات افزود: اجرای طرح های ویژه آبیاری، 
مبارزه مستمر با آفات و جایگزین کردن درختان جوان به 
جای گونه های پیر و فرسوده تنها بخشی از این اقدامات 

است.
بضاعتی پور در بخش دیگری از صحبت های خود با اشاره به 
طرح شهرداری برای احیای محله باغات کرج گفت: امسال 
احیای محلات  برای  تومان  میلیارد  تا 20  شهرداری 1۵ 
قدیمی کرج که مشجر هستند مثل ضلع جنوبی سرحد 
به رودخانه کرج منتهی می شود؛ اختصاص داده  آباد که 
است. این کوچه ها که اغلب با درختان کهنسال شناخته 
می شوند، در طرح احیای محله باغات بهسازی و همگون 

سازی خواهند شد.
را به  این محلات  باشد  امکان داشته  اگر  وی اظهار کرد: 
پاتوق تبدیل می کنیم و با تغییر کاربری برخی واحدهای 
مسکونی، تعدادی چایخانه و قهوه خانه در این فضاها ایجاد 
می کنیم تا از این طریق گردشگری این مناطق رونق بگیرد. 
در حال حاضر 200 هکتار از عرصه  کوچه باغ های کرج برای 

اجرای این طرح شناسایی شده است.

اخبار

تایید بحران مالی در شهردار تهران
شهردار تهران با بیان اینکه میزان بدهی شهرداری تهران بالا و 
نقدینگی  کم است، گفت: امیدواریم مجلس هر چه زودتر لایحه 

درآمد پایدار را تصویب کند.
شهردار تهران در خصوص  پروژه های نیمه تمام شهر تهران گفت:  
برخی پروژه ها مانند پروژه صیاد شمال دو سال  متوقف بوده است 
و  در حال حاضر این پروژه را فعال کرده ایم و تا پایان شهریور ماه 

به اذعان پیمانکار این پروژه آماده بهره برداری می شود.
شهردار تهران با بیان اینکه بسیاری از پروژه های نیمه تمام شهر 
بدهی  میزان  اینکه  به  توجه  با  فعال شده  است، گفت:  تهران 
با همکاری  شهرداری تهران بالاست و نقدینگی  ما کم است، 
پیمانکاران تلاش می کنیم که نقدینگی را فراهم کنیم تا بتوانیم 

پروژه ها را به بهره برداری برسانیم.
وی در پاسخ به این پرسش که چطور کمبود منابع را تأمین 
می کنید، گفت: یک بخشی به لایحه درآمد پایدار برمی گردد که 
خوشبختانه دولت آن را تصویب کرده است و اگر این لایحه در 

مجلس تصویب شود، کمک بزرگی به مدیریت شهری می شود.
و  املاک  از  منابع  از  بخشی  تأمین  برای  وی گفت:  همچنین 

دارایی های شهرداری تهران استفاده می کنیم.

حضور کودکان کار و اوتیسم در 
شادپیمایی جشنواره تئاتر عروسکی

همزمان با عید قربان و شادپیمایی جشنواره بین المللی تئاتر عروسکی 
مبارک در منطقه گردشگری عباس آباد و پارک آب و آتش، کودکان 

کار و کودکان مبتلا به اوتیسم در این رویداد شاد حضور می یابند.
جشنواره عروسکی مبارک یکی از بزرگترین رویداد های هنرهای 
نمایشی کشور است که در حوزه کودک و نوجوان همه ساله با 
استقبال و جلب نظر گسترده مردم روبرو بوده و آیین افتتاحیه 
هفدهمین دوره این رویداد به میزبانی منطقه فرهنگی و گردشگری 
عباس آباد و بوستان های آب و آتش، بوستان نوروز، میدان مشاهیر، 

آسمان نمای گنبد مینا و پل طبیعت برگزار می شود.
بنا به گفته مدیرعامل این شرکت، با توجه به ظرفیت های مطلوب 
آباد  و موقعیت جغرافیایی منطقه فرهنگی گردشگری عباس 
همچنین بستر کامل برای اجرای برنامه های فاخر و بین المللی 
این شرکت آمادگی خود را برای برگزاری چنین رویدادهای هنری 

اعلام می دارد.

اخبار

تهران  شهرداری  شهری  خدمات  معاون 
به  اشاره  با  و هشتاد  در دهه های هفتاد 
گران بودن هزینه نگهداشت شهر تهران 
و  بوده  فاقد صلاحیت  پیمانکاران  گفت: 
سیستم روی عملکردشان نظارت ندارد، 
همچین مدیران بالادست اغلب سفارشی 
انتخاب  اقوام  و  دوستان  میان  از  و  بوده 

می شوند.
محمد حقانی )عضو سابق شورای شهر تهران 
و معاون خدمات شهری شهرداری تهران در 
فاصله سال های 13۶۸ تا 1371 و 137۶ تا 
13۸2( در پاسخ به این سوال که چرا خدمات 
شهری در شهرداری تهران هزینه بالایی دارد، 
گفت: مسئله اساسی این است که هیچگونه 

نظارتی روی پیمانکاران وجود ندارد. 

قطار پیمانکاران شهرداری از ریل خارج 
شده است

حتی  زمان  آن  در  اینکه  بیان  با  وی 
پیمانکاران  انتخاب  برای نحوه  آیین نامه ای 
در دسترس نبود، افزود: هرچند ما  تمایل 
که  کنیم  استخدام  پیمانکارانی  داشتیم 
باشند  داشته  کافی  لوازم  و  ابزار  خودشان 
اما در آن زمان چنین پیمانکارانانی وجود 
در خصوص شرح  کتابچه ای  لذا  نداشتند، 
حتی  و  نیاز  مورد  دستگاه  نوع  خدمات، 
ویژگی های مدیران و روسای هیات مدیره 
تدوین کردیم. در 1۵ سال گذشته این قطار 
از ریل اصلی خود خارج شد. افرادی که در 
این حوزه کار می کنند ویژگی های ذکر شده 
در آیین نامه ها و کتابچه های تدوین شده را 
ندارند. در همین راستا موضوعاتی مانند مافیا، 
رانت خواری و واگذاری غیرقانونی قراردادها به 

افراد خاص نیز شکل گرفت.

طرح مکانیزاسیون خدمات شهری فقط 
بودجه شهرداری را بلعید

در  که  نافرجامی  طرح های  به  اشاره  با  وی 
حوزه خدمات شهری در این سال ها به اجرا 
قالیباف  آقای  درآمده است، گفت: در زمان 
طرح مکانیزاسیون خدمات شهری یک نهم 
بودجه شهرداری تهران را به خود اختصاص 
داد. این طرح هیچ نتیجه ای در پی نداشت و 

فقط بودجه شهرداری را مصرف کرد.
حوزه  در  باید  مردم  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
باشند،  داشته  مشارکت  شهری  خدمات 
افزود: در راستای طرح مکانیزاسیون، مخازنِ 
جمع آوری زباله در گوشه و کنار شهر گذاشته 
شد. این مخازن امروز روبروی محل زندگی 
و کسب مردم به منبعی برای انتشار آلودگی 

تبدیل شده اند.

کیلویی حساب کردن هزینه جمع آوری 
زباله پسماند عمق بی تدبیری و بی سامانی 

مدیریت است
حقانی در ادامه به نحوه محاسبه بهای خدمات 
شهری انتقاد کرد و گفت: در تهران هزینه 
کیلویی  به صورت  پسماند  زباله  جمع آوری 
محاسبه می شود، یعنی هزینه ها را تقسیم بر 
کیلو می کنند و پس از آنکه محاسبه کردند 
هر کیلو چقدر برایشان هزینه دارد، پولش را 
از مردم می گیرند. این روش نشان دهنده عمق 

بی تدبیری و بی سامانی مدیریت است.
عضو سابق شورای شهر با تاکید بر اینکه 
نیروی  دارای  پسماند  مدیریت  سازمان 
کارشناس کافی نیست، افزود: این سازمان 
نزدیک به 700 کارمند دارد، اما فقط ۵0 
نفر از آنها کارشناس هستند. نکته اساسی 
پیمانکاران  به  خدمات  اگر  که  است  این 

راحتی  به  شود،  واگذار  صلاحیت  دارای 
می توان صرفه جویی کرد.

که  دارند  وجود  افرادی  اینکه  بیان  با  وی 
مردم  به  را  مبدا  از  زباله  تفکیک  حاضرند 
آموزش داده و بدون دریافت پول زباله های 
تفکیک شده را جمع آوری کنند، افزود: گوش 
شنوایی وجود ندارد. پسماند می تواند سالانه، 
بیش از 400 میلیارد تومان برای شهرداری 
درآمدزا باشد اما شورای شهر به جای اقدام؛ 
فقط در حال تصویب بهای خدمات شهری 
است و این در حالیست که می توانیم سالانه 
بیش از 3 هزار میلیارد تومان در قیمت کل 
و حتی  خدمات شهری صرفه جویی کرده 
خدمات بهتری به مردم ارائه دهیم. تنها راه، 

استفاده از پیمانکاران متخصص است.
وی در پاسخ به این سوال که پیمانکاران بر 
اصولاً  گفت:  می شوند،  انتخاب  اساس  چه 
قراردادهایی که در گذشته با پیمانکاران وجود 
روابط  البته  می شود.  تمدید  دوباره  داشته، 

رفاقتی و آشنایی هم وجود دارد. 

مدیران اجرایی اکثراً سفارشی هستند
معاون سابق خدمات شهری شهرداری تهران 
در پاسخ به این سوال که چرا نتوانستید در 
زمینه مدیریت پسماند پیشرفت کنید، افزود: 
به نظر من یکی از دلایل اصلی، تزلزل مدیریت 
است. مدیرها مدام تغییر کرده و افرادی در 
سطوح بالا قرار می گیرند که شایستگی کافی 

را ندارند. مدیران اجرایی ما اکثراً سفارشی بوده 
و هیچ اطلاعات قبلی ندارند و از میان دوستان 
و اقوام انتخاب می شوند. مدیران زبده هم اصولاً 
در سطوح دوم و سوم قرار می گیرند. اظهارات 
من ماهیت سیاسی نداشته و فقط در حوزه 

خدمات شهری صحبت می کنم.
حقانی با تاکید بر اینکه وجود مافیای پسماند 
صددرصد واقعیت دارد، افزود: مافیای پسماند 
ایرانی  و  غیرایرانی  نوجوان،  کودکان،  از 
بهره کشی کرده و ما هر روز آنها را می بینیم 
که کنار خیابان گونی های بزرگ زباله را روی 
دوش خود حمل می کنند و این زباله ها به جای 
کهریزک به مناطقی همچون گود تقی آباد 
سرازیر می شود. ارتباطاتی که در این موضوع 

وجود دارد، بسیار ناسالم است.
وی در پاسخ به این سوال که عملکرد یک 
محیط  کمیسیون  و  پنجم  شورای  ساله 
زیست را چگونه می بیند، گفت: در شورای 
مطرح  زیستی  محیط  مسائل  همه  چهارم 
شد اما به علت کمبود آرا نتوانستیم مصوبه 
و قانون خروجی داشته باشیم و هر طرحی 
برج باغ ها  مصوبه  لغو  ازجمله  می آوردیم  که 
لغو شد. شورای پنجم مصوبه برج باغ ها را لغو 
کرده است، اما هنوز که هنوز است، نتواسته 
مصوبه ای جایگزین آن پیشنهاد دهد. براساس 
اخباری که به ما رسیده لغو مصوبه برج باغ ها 
هنوز توسط شهرداری به مناطق مختلف ابلاغ 

نشده است.

پشت پرده مافیای طلای کثیف در پایتخت چیست؟

 انتصاب مدیران سفارشی از میان 
دوستان و اقوام 

محمد  نبیونی:

باید پذیرفت که در انتخاب شهردار موفق عمل نکرده ایم
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تیم های ملی بسکتبال ایران در بخش پنج 
نفره و سه نفره مردان و زنان تمرینات پیش 
از مسابقات خود را در جاکارتا محل برگزاری 
بازی های آسیایی آغاز کرده اند. تیم سه نفره 
بانوان ایران امروز به مصاف تایلند می رود 
و مردان سه نفره از فردا بازی های خود را 
استارت خواهند زد. تیم پنج نفره ایران نیز 
کمی دیرتر و از سوم شهریور رقابت های 

خود را شروع می کند

رسوایی برای بسکتبال ژاپن
روز گذشته چهار بازیکن تیم ملی بسکتبال 
اخراج  آسیایی  های  بازی  دهکده  از  ژاپن 
چهار  ژاپنی،  های  رسانه  گفته  به  شدند. 
از پیروزی در  بازیکن تیم ملی ژاپن پس 

برابر تیم ملی قطر، دهکده بازی ها را ترک 
کردند و در خیابان های جاکارتا درحالی 
بر تن  را  لباس های رسمی تیم ملی  که 
داشتند به رفتارهای غیر اخلاقی پرداختند. 
این بازیکنان به دلیل رفتارهای نامناسب و 
ایجاد مزاحمت از سوی مسئولین کاروان 
ژاپن از دهکده بازی ها اخراج شدند و به 
کشورشان بازگشتند. تیم ملی ژاپن حریف 
مسابقات  دوم  مرحله  در  ایران  احتمالی 

خواهد بود.

کاروان بسکتبال ایران تکمیل شد
تیم ملی بسکتبال پنج نفره ایران با کمی 
تاخیر نسبت به سایر تیم ها به محل برگزاری 
بازی های آسیایی رسید و تمرینات وزنه و 
توپی خود را آغاز کرد. تیم های بسکتبال 
سه نفره مردان و زنان کشورمان چند روز  
قبل به دهکده بازی ها رسیده بودند و همراه 
کاروان ایران در رژه افتتاحیه حضور داشتند. 
مسابقات بسکتبال سه نفره از امروز شروع 
از یک  نفره  پنج  های  بازی  و  خواهد شد 
هفته قبل از افتتاحیه شروع شده است. دیدار 

آغازین تیم ملی کشورمان سوم شهریور ماه 
بازی  تک  یک  صورت  به  و  سوریه  مقابل 
خواهد بود که در نهایت به دور بعد صعود 
خواهیم کرد. درحالی که کادر فنی ایران در 
تلاش بود تا یک بازیکن را جا به جا کند، 
در پایان موفق به این کار نشد و با ترکیب 
زیر راهی بازی ها شد: آرن داودی، سجاد 
مشایخی، نوید رضایی فر، بهنام یخچالی، 
محمد جمشیدی، وحید دلیرزهان، صمد 
محمد  کاظمی،  ارسلان  بهرامی،  نیکخواه 
حسن زاده، روزبه ارغوان، میثم میرزایی و 

حامد حدادی

بد نیست بدانید
* رشته بسکتبال از نخستین دوره  بازی 
های آسیایی یعنی سال 1۹۵1 در دهلی نو 
در  بخش مردان جزو رشته های مهم بوده 
بازی های تیمی قرار  و همواره در لیست 
داشته است. در بازی های آسیایی 1۹74 
که به میزبانی تهران برگزار شد، بسکتبال 
بانوان نیز به لیست رشته ها اضافه گردید. 
حضور  دوره  آن  در  ایران  بانوان  ملی  تیم 

داشت و امسال پس از 44 سال تیم سه نفره 
بانوان ایران در بازی های آسیایی شرکت 
می کند اما تا پیش از این دوره بسکتبال 
سه نفره در بازیهای آسیایی برگزار نمی شد. 
بسکتبال 3*3 به المپیک 2020 نیز افزوده 

شده است.
* دو دوره گذشته بازی های آسیایی برای 
میزبان ها در بخش بسکتبال مدال طلا به 
همراه داشته است. در سال 2010 بازی ها 
به میزبانی گوانگژو برگزار شد و در نهایت تیم 
بسکتبال چین بر سکوی نخست ایستاد. در 
سال 2014 نیز اینچئون میزبان رقابت ها بود 
و بسکتبال کره جنوبی با شکست تیم ایران 
مدال طلای بازی ها را از آن خود کرد. این 
دوره نیز اندونزی پس از ۵۶ سال در بخش 
بسکتبال بازی های آسیایی شرکت میکند و 
این تیم انگیزه زیادی برای ایستادن بر روی 
سکوی قهرمانی در خانه دارد، اما باید دید تا 
چه حد تاب مقاومت در مقابل حریفان را 

خواهد داشت.
* تیم ملی بسکتبال چین با 7 قهرمانی در 
بازیهای آسیایی رکوردار طلای بسکتبال 
این بازی ها است. چینی ها همچنین دو 
نقره و یک برنز نیز در کارنامه خود دارند 
و در مجموع با 10 مدال، موفقترین تیم 
با  باشند. کره جنوبی  قاره کهن می  در 
13 مدال در مجموع مدال ها از بسکتبال 
چین جلوتر است؛ اما چین سه طلا بیشتر 
از کره جنوبی برده است. ژاپن تنها تیمی 
بازی های  دوره های  همه  در  که  است 
آسیایی از سال 1۹۵1 شرکت کرده است. 
ژاپنی ها در 17 دوره حضور خود، دو مدال 
نقره و شش برنز در بخش مردان به دست 

آورده اند.
* تیم ملی کشورمان در یازده دوره از بازی 
های آسیایی حضور داشته است که علاوه 
بر مدال برنز بازی های آسیایی 1۹۵1، در 
سه دوره گذشته موفق به کسب مدال در 
بسکتبال مردان شده است. نمایندگان ایران 
تا به حال موفق به قهرمانی در بسکتبال 

بازی های آسیایی نشده اند.

کاروان بسکتبال ایران تکمیل شد

بسکتبال نمی خواهد ناکامی
 دوره قبل را ببیند!

طعم خوش قهرمانی؛ نتیجه تلاش آزادکاران در جاکارتا

هتریک  طلایی
 شاگردان خادم

محمدرضا کاظمی - تیم ملی کشتی آزاد با 
کسب 3 مدال طلا و  یک برنز به کار خود 
در بازی های آسیایی 201۸ جاکارتا پایان داد. 
ابتدا حسن یزدانی و علیرضا  در این میدان 
کریمی نمایندگان اوزان ۸۶ و ۹7 کیلوگرم 
طلا گرفتند، رضا اطری در ۵7 جایگاه سوم 
را به خود اختصاص داد و در نهایت روز دوم 
پرویز هادی نیز موفق شد با غلبه بر حریفان 
یک مدال طلای ارزشمند دیگر برای تیم ایران 
به دست آورد. کسب این پیروزی ها و موفقیت 
قهرمانان دلاور کشتی کشورمان در جای خود 

قابل تقدیر است.
 در این میان خصوصاً کسب عنوان قهرمانی 
توسط حسن یزدانی که موفق شد در طول دو 
سال مدال قاره ای و بازی های آسیایی را نیز 
به کلکسیون افتخارات جهان و المپیک خود 

اضافه کند در نوع خود ستایش برانگیز بود.
همچنین علیرضا کریمی که بنا به صلاحدید 
میدان  در  پای  بالاتر  وزن  یک  در  مربیان 
گذاشته بود انتظارات آنان را برآورده کرد. رضا 
اطری نماینده وزن اول نیز در حد توان تلاش 
کرد و نهایتاً  جایگاه سوم را به خود اختصاص 
داد و نهایتاً پرویز هادی که عنوان قهرمانی دوره 

گذشته خود را در جاکارتا تجدید کرد.
با این وجود عملکرد مهران نصیری و مصطفی 
حد  در  کیلو   74 و   ۶۵ در  خانی  حسین 
انتظار نبود. البته حسین خانی با قرعه نسبتا 
دشوار روبرو شد اما از نفر سوم جهان انتظار 
می رفت با کشتی گیر هم سطح خود یعنی 
عبدالرحمانوف مسابقه بهتری را برگزار کند. 
این انتظار را از مهران نصیری نیز داشتیم هر 

چند شاید وی به تجربه اندک و ضعف تاکتیک 
اقتدار  و  توانایی  آنکه مرعوب  تا  باخت  خود 
حریف شده باشد. از همان ابتدا نیز گفته بودیم 
سنگین وزن های آسیایی هیچ گاه از اقتدار 
تایمازوف  آرتور  اگر  و  نبوده  برخوردار  کافی 
افسانه ای را یک استثنا بدانیم دیگر مدعیان 
حتی همین مودزمانشویلی ازبک که پیشاپیش 
از وی یک چهره شکست ناپذیر ترسیم کرده 
بودند در حد و اندازه های سنگین وزن های 

ما نیست. 
در واقع سالیان طولانی است که وزن آخر هر 
دو رشته آزاد و فرنگی زیر سایه قهرمانان ایرانی 
قرار دارد و پرویز هادی هم همان راهی را طی 
کرد که پیش از وی پیشینیان او در سنگین 

وزن طی کرده بودند.
 بر همین اساس و از ابتدا یک مدال خوشرنگ 
برای پرویز هادی کنار گذاشته بودیم. به این 
ترتیب و با مدال ارزشمند نماینده وزن آخر ما، 
کار تیم اعزامی کشتی آزاد بازی های آسیایی 
جاکارتا تمام شد اما بررسی عملکرد و توجه 
به ظرایف و نقاط قوت و ضعف ما و حریفان 
می تواند دستمایه ای جهت حضور قدرتمندانه 
در میدان جهانی بوداپست مجارستان باشد. 
شاهد  دیگر  ماه  دو  از  کمتر  که  مسابقاتی 

برگزاری آن خواهیم بود.
درنگی بر عملکرد ما و رقبا در میدان جاکارتا

بدیهی است این بررسی اجمالی، صرفا شامل 
عملکرد آزادکاران و موقعیت رقبا در بازی های 
آسیایی جاکارتا می شود و فرنگی کاران از امروز 

سه شنبه پای در میدان خواهند گذاشت.
 نگاهی به سطح و موقعیت مسابقات کشتی 
آزاد این دوره از بازی های آسیایی حکایت از 
یک واقعیت محتوم دارد که سطح این دوره از 
مسابقات نسبت به دوره های گذشته خصوصا 
2010 پایین بود. این واقعیت را می توان در 
مقایسه نفرات دو دوره گذشته و دوره کنونی 
مورد سنجش و ارزیابی قرار داد. شکی نیست 
که این سخن به مفهوم کم اهمیت شمردن 

تلاش و جدیت دلاور مردان کشتی آزاد در 
تا  است  آن  بلکه هدف  بود  نخواهد  جاکارتا 
ضمن گرامیداشت عملکرد قهرمانان مدال آور 
و آرزوی موفقیت برای تیم اعزامی به آوردگاه 
جهانی، واقعیت هایی که می تواند مانع از غرور 
بی جا و غفلت ما در میدان یاد شده باشد را 
بین  مقایسه  مثال  عنوان  به  بگذاریم.  کنار 
این دوره و دوره های  مسابقات کشتی آزاد 
گذشته حاکی از آن است که  کسب مدال در 
201۸ جاکارتا به مراتب آسان تر از دوره های 

قبل بود. 
در بازی های آسیایی 2010 نامدارانی چون 
دلشاد منصوراف، قربان قربانوف، آرتور تایمازوف 
ازبک، اسپریدونوف قزاق، یونیمیتسو و اودا از 
ژاپن، گانزوریک مغول، کیم هیون ساپ و  یانگ 
کیونگ ایل کره ای و جمعی دیگر از بهترین ها 
حاضر بودند و در 2014 نیز بزرگانی همچون 
یوگشوردات،  نیازبیکوف،  قربانوف،   رشید 
کوچیمای  عبدالرحمانوف،  همین  باجرانگ، 

ژاپنی، جین جونگ، آراکیدا، دولت شابانبای و... 
حضور داشتند بنابراین برخی ادعاهای پیش از 
این دوره مسابقات که سخن از حضور چندین 
و چند قهرمان جهان و المپیک کرده و حتی 
کومار،  باتیروف، سوشیل  هایی چون  نام  بر 
تاکاهاشی، رشید قربان اف، گیورگی ساکانیدزه 
و برخی دیگر تاکید شده بود باید زیر ذره بین 
قرار گیرد چرا که اولا برخی از این نفرات در 
جاکارتا غایب بودند و آن هایی هم که بودند از 
جمله باتیروف و سوشیل کومار چهره های پا 
به سن گذاشته  ای هستند که  فعلا در جهان 

کشتی حرف چندانی برای گفتن ندارند.
 در چنین شرایطی کسب 4 مدال ارزشمند 
برای تیم کشتی آزاد رقم خورد که قابل پیش 
بینی بود اما در مقایسه با دوره قبل همین 
فدراسیون به جهت مرغوبیت مدال یک گام 
پس گذاشتیم زیرا در اینچوان کره 4 طلا و 
یک نقره در 7 وزن گرفتیم و امسال در ۶ وزن 

سه طلا و یک برنز به دست آوردیم.

کیانا  شادرو

کنفرانس غرب یک هیولاست!
هیستون توان رقابت با
گلدن استیت را دارد

کیانا شادرو - فصل گذشته  لیگ NBA تیم هوستون در 
حالیکه در سری  با نتیجه 2 - 3  از گلدن استیت پیش بود و 
می توانست راهی فینال شود، در بازی هفتم نتیجه را واگذار 
کرد و شکست خورد. بسیاری از هواداران با ناراحتی دست 
دادن این فرصت را به دلیل مصدومیت کریس پاول در چند 

بازی آخر می دانستند.
جیمز هاردن بازیکن هیستون راکتس پس از کسب جایزه 
MVP  فصل ابراز خوشحالی کرد و گفت:»از گرفتن جایزه 
بسیار شاد هستم اما حسی که در فینال کنفرانس غرب داشتم 
را فراموش نمی کنم. ما نصف راه را طی کرده بودیم اما آن را 
از دست دادیم، من به دنبال این هستم که حس خوب آن 
زمان را دوباره ایجاد کنم و اینبار این مسیر را با پیروزی پشت 
سر بگذارم.« او در پاسخ به این سوال که این حس چگونه 
است گفت:»حسی است که نشان می دهد شما تا نیمه راه 
رفته اید، اما ناگهان با یک مانع روبرو می شوید. ما نتوانستیم 
از این مانع عبور کنیم. بسیار سخت بود، اما دوباره به آن جا 

بازخواهیم گشت.«
با  اینکه جدایی چند بازیکن از هیستون، از بار دفاعی این تیم 
کم کرده است و گلدن استیت نیز بر قدرت خود افزوده و لبرون 
جیمز هم به لس آنجلس رفته است، کار برای هسیتون بسیار 
سخت به نظر می رسد. هاردن اما چنین نظری ندارد:»هیچ 
چیز تغییری نکرده است. کنفرانس غرب همچنان مانند یک 
هیولا است. لیکرز بهتر شده اما آن ها در منطقه گلدن استیت 
هستند. تفاوتی ندارد که چگونه به آن نگاه کنید. همچنان باید 
از پس این هیولا بر بیایید. ما همه می دانیم که واریرز چه 
چیزی به خود اضافه کرده است. اما آن ها هنوز همان هستند. 
تیمی که در 4 سال گذشته 3 بار قهرمان شده است. فصل 
پیش نشان دادیم که ما می توانیم به جای آن ها در فینال 

باشیم و باز هم این را نشان خواهیم داد. «
با  رقابت  توان  هیوستون  فعلی  ترکیب  که  دارد  باور  هاردن 
گلدن استیت را دارد.به مقاله هایی که می گفتند من و کریس 
نمی توانیم با یک دیگر بازی کنیم، نگاهی بیندازید. به ترکیب 
بازیکنان ما نگاه کنید. با همه این ها شما باید در زمین باشید. 
باید بجنگید. به هر حال ما این موضوع را درک کرده ایم. قدرت 
رهبری خوبی در رختکن داریم و سرمربی تمام این ها را می 
داند. چیزی که لازم داریم این است که باور داشته باشیم که 

چقدر خوب هستیم. چیزی برایمان تغییر نخواهد کرد.

یادداشت

والیبال ساحلی در آغاز راه جاکارتا

جمشید حمیدی - هر دو تیم ساحلی ایران جدال بر روی شن 
را با پیروزی آغاز کردند، تیم رحمان رئوفی و حامد میرزاعلی بر 
تیمور شرقی چیره شد و ایران »ب« متشکل از بهمن سالمی و 

حامد میرزاعلی نیز تیم تایلند »ب« را شکست دادند.
اما تیم ایران »الف« 31 مرداد باید برابر ژاپن قرار بگیرند و بعد هم 
با ویتنام پیکار کند، با توجه به اینکه تیم دوم ما هم باید با مالدیو و 
قطر بازی کنند، به نظر می رسد کار تیم اول مقابل چشم بادامی 

ها دشوار خواهد بود.
با امید کسب مدال و حتی کنار زدن  هر چند که قطری ها 

چینی ها به جاکارتا شتافته اند، حریفی آسان نخواهد بود.
 ایران در بخش والیبال ساحلی فقط در بازی ها گوانگجو شرکت 
آوردند. آن زمان  به دست  را  نهم  و  پنجم  رتبه های  کرد که 
فدراسیون والیبال، ساحلی بازان را جدی نگرفته بود، اما در دو 
سه سال اخیر بازیکنان ما با حضور در تورنمنت های مختلف با 
تجربه تر شده اند و اگر قرار باشد به جایگاهی دست یابند حالا 
وقتش فرا رسیده است. هر چند چین، قطر و اندونزی در این دوره 

از مسابقات مدعی تر از همه به نظر می رسند.

تهران قهرمان والیبال کارگران کشور شد
تیم تهران با بهره گیری از امیر حسینی، سعید مصطفی وند، 
حمید جعفری، رضا صفایی، علی حسین، مجتبی قلی زاده و... با 
غلبه بر کرمان عنوان نخست کارگران کشور را کسب کرد. در تیم 
کرمان رسول شهسواری و جمعی از بازیکنان مطرح کرمان بودند. 
مربی تیم تهران حجت میرزاخانی بود. تیم شایسته گلستان که 
سید امیر احمدی و جواد حکمتی را در اختیار داشت. در مکان 

سوم ایستاد.
آئین پایانی مسابقات در سالن شهید معتمدی با حضور منصور 
احمدی و مجید احتشام زاده، حسن حمیدی نمایندگان تربیت 
بدنی وزارت کار برگزار شد. سرپرست فنی مسابقات حاج حمید 

حق بین بود.
در  ای  حرفه  بازیکنان  شرکت  آینده  سال  از  کرد  اعلام  وی   

رقابت های کارگری ممنوع می شود.

یادداشت

رستاخیز خبر
پایگاه خبری تحلیلی

rastakhiznews.ir

شکست  میلیمتری
پاکدامن به برنز بسنده کرد

ملی پوش شمشیربازی ایران با شکست نزدیک مقابل حریفی از 
کره جنوبی به مدال برنز رسید.

علی پاکدامن ملی پوش اسلحه سابر ایران از ساعت 1۹:1۵ روز 
گذشته در مرحله نیمه نهایی سابر انفرادی به مصاف »سن گوک« 
کُره ای رفت. نماینده ایران در این بازی با نتیجه 14 به 1۵ نتیجه 

را واگذار کرد و صاحب مدال برنز مشترک شد.
با  امتیاز از حریف پیش بود، روی امتیاز 14  پاکدامن که چند 
حریف برابر شد و در نهایت امتیاز آخر را هم به حریف داد تا سهم 
شمشیربازی سابر مردان در بخش انفرادی فقط یک مدال برنز باشد.
»بونگیل گو« دیگر نماینده کره جنوبی پیش از این با غلبه بر »هو 
تین لاو« به فینال رسیده بود و قبل از آن هم مجتبی عابدینی را 

شکست داده بود.

عاشورزاده به مدال برنز قناعت کرد

فینال  به  ازبکستانی  حریف  برابر  با شکست  عاشورزاده  فرزان 
مسابقات نرسید و برنزی شد.

فرزان عاشورزاده هوگوپوش وزن ۵۸- کیلوگرم ایران در مرحله 
نیمه نهایی بازی های آسیایی برابر تکواندوکار ازبکستان شکست 

خورد و از رسیدن به فینال بازی ها بازماند.
فرزان این دیدار را با نتیجه 1۵ بر 13 به پولاتف ازبک واگذار کرد 

تا به مدال برنز رقابت ها بسنده کند.
فرزان تا رسیدن به مرحله نیمه نهایی رقبایی از تاجیکستان و 

ویتنام را مقتدرانه با شکست از شیاپ چانگ بدرقه کرده بود.
عاشورزاده در دوره قبلی به مدال طلا دست یافته بود و در این 
دوره نیز یکی از امیدهای اصلی برای کسب مدال طلا به حساب 
می آمد. پیش از این، ملیکا میرحسینی و الهه شیدایی از دور 

رقابت ها کنار رفته بودند.
تیم ملی تکواندو روز یک شنبه در بخش پومسه انفرادی توسط 
کوروش بختیار و مرجان سلحشوری به دو مدال نقره دست یافته بود.

پیروزی تیم کبدی مردان برابر پاکستان
تیم ملی کبدی مردان ایران با برتری قاطع مقابل پاکستان به 

دومین پیروزی متوالی در بازی های آسیایی دست یافت.
تیم ملی کبدی ایران در دومین دیدار از بازی های آسیایی مقابل 

پاکستان با نتیجه 3۶ بر 20 پیروز شد.
مردان کبدی ایران نیمه نخست این دیدار را نیز 1۹ بر ۸ به سود 
خود تمام کرده بودند. تیم ایران روز گذشته ژاپن را شکست داد 
و امروز نیز از ساعت 1۵:30  به وقت تهران به مصاف مالزی می 
رود. فردا مرحله گروهی به پایان می رسد و امروز تیم مردان ایران 

با این برد صعود خود را قطعی کرد.

پیروزی ووشوکار ایران مقابل
نماینده  میزبان

سانداکار وزن منهای ۶۵ کیلوگرم تیم ملی ووشوی ایران با از پیش 
روی برداشتن نماینده میزبان به مرحله یک چهارم نهایی بازی 

های آسیایی راه یافت.
دوشنبه در ادامه رقابت های ووشوی هجدهمین دوره بازی های 
»فرود  مردان  ساندای  کیلوگرم  منهای ۶۵  وزن  در  و  آسیایی 
با  اسلامی  کشورهای  های  باز ی  طلای  مدال  دارنده  ظفری« 
»یودی چایادی« از اندونزی مبارزه کرد و در 2 راند متوالی به 

برتری دست یافت.
ظفری با این پیروزی به یک چهارم نهایی رسید و فردا با »هوانگ 

وان کائو« از ویتنام مبارزه می کند.

پرچم ایران، محبوب اندونزیایی ها 

روز گذشته در دیدار امیدهای ایران عوامل حاضر در ورزشگاه 
این گونه ذوق زده با پرچم ایران اقدام به انداختن عکس یادگاری 

کردند.
شاگردان کرانچار در آخرین دیدار خود در مرحله گروهی برابر 
میانمار حاضر شدند. این دیدار از ساعت 13:30 به وقت تهران 
آغاز شد و به همین دلیل نیروهای خدماتی از صبح به دنبال آماده 

کردن شرایط برای برگزاری این دیدار بودند.
اما جالب ترین اتفاق در زمان آماده کردن شرایط برای برگزاری 
اندونزیایی ها با پرچم کشورمان بود.  مسابقه، عکس یادگاری 
نیروهای خدماتی ورزشگاه پس از آماده کردن نیمکت ها سراغ 
پرچم کشورمان رفتند تا آن را آماده برگزاری مراسم ابتدای بازی 
کنند و به همین دلیل عکسی یادگاری با پرچم ایران به ثبت 

رساندند.

اخبار جاکارتا

اردوی تیم بانوان سه نفره
شهریور آغاز می شود

بانوان  نفره  سه  بسکتبال  ملی  تیم  اردوی  جدید  مرحله 
بزرگسال با حضور ۹ بازیکن در سالن بسکتبال آزادی برگزار 
می شود.اسامی نفرات دعوت شده به شرح زیر است:معصومه 
اسماعیل زاده، مژگان خدادادی، سعیده علی، تینا عیسائیان، 
سحر نجفی، فائزه شهریاری، فرزانه فروتن فرد، سمیه ثابت 

زاده، ساغر آجیلی

گزارش فیبا از بسکتبالیست های
 جوان ایران

به  گزارشی  در  بسکتبال  فدراسیون  جهانی  سایت 
بسکتبالیست های جوان ایرانی پرداخته و پیش بینی کرده که 
کدام یک از این بازیکنان می توانند وارد تیم   ملی بزرگسالان 

کشورشان شده در جام جهانی 201۹ شرکت کنند.
طبق اعلام فیبا، آیا امیرحسین رضایی فر، متین آقاجان پور و 

احسان دلیرذهان می توانند جای اوشین ساهاکیان را پر کنند؟

سرمربی فیلیپین
 انتخاب شد

»ینگ گیائو« سرمربی تیم ملی بسکتبال فیلیپین در بازی های 
آسیایی به عنوان سرمربی این تیم در پنجره چهارم انتخابی 
جام جهانی 201۹ هم برگزیده شد. »چات ریس« سرمربی 
اصلی تیم ملی فیلیپین به دلیل درگیری در مسابقه پنجره سوم 
انتخابی مقابل استرالیا از حضور در یک مسابقه محروم است و 

گیائو به طور موقت جایگزین او می شود.

اخبار کوتاه بسکتبالی

محمدرضا کاظمی


